
Algemene Ledenvergadering DWK 2022                                

 

1 
 

Datum   : Donderdag 22 september 2022 

Plaats   : Barneveld, de Veluwehal, De Rietkroeg. 

Aanvang   : 20:00 

Aanwezig   : 25 leden.  

Afwezig met kennisgeving : Herman van de Kraats, Mitchell Schuiteman, Iris Kuipers, Mireille Frunt. 

 
1. Opening 

- De vergadering wordt geopend door Remco van der Veeke (Voorzitter), hij heet alle 
aanwezigen van harte welkom. 

 
2. Vaststellen agenda 

- De agenda wordt vastgesteld; er worden geen aanpassingen gedaan.  
3. Mededelingen 

- Geen mededelingen. 
4. Rooster van aan- en aftreden bestuursleden 

- Ruben heeft aangegeven om te stoppen met zijn functie. Ruben wordt bedankt. 
Vanuit de zwemcommissie is er geen directe opvolger voor Ruben. Er is gevraagd aan 
het bestuur of zij de notulen van bestuursvergaderingen willen delen met de 
commissies, zodat zij up to date blijven. 

- Berend heeft het eerste termijn van 3 jaar erop zitten en wil aan blijven als secretaris. 
De ALV keurt dit goed.  

- Termijnen lopen af voor Hans, Remco, Titus, Yvonne en Monique. Remco, Hans, 
Yvonne en Titus hebben besloten hun functies neer te leggen. Vacatures komen 
vacant vanaf volgend jaar juni.  

5. Voordracht ereleden en leden van verdienste 
- Geen voordragen gehad om mensen te benoemen tot ereleden. Remco roept 

nogmaals op dat er leden aangedragen mogen worden. Er wordt door de ALV 
gevraagd of er nog criteria zijn. Remco geeft aan dat deze er in principe niet zijn, 
maar dat het bestuur de aangedragen kandidaten kritisch beoordeeld.  

6. Zoektocht bestuursleden / Belangrijke vacatures 
- Er zijn een aantal belangrijke functies die volgend jaar vrijkomen in het bestuur. 

Komend jaar zal het bestuur zich onder andere focussen op het opnieuw invullen 
van deze posities. Leden mogen zich melden bij het bestuur wanneer zij interesse 
hebben in een van de posities die vrij zullen komen.    

- Bij de basisgroepen is er nog altijd vraag naar vrijwilligers. Remco roept de leden op 
om ook deze posities te vullen.  

- Rol van vrijwilligerscoördinatoren zijn ingevuld. Joppe van Steeg en Joas Groeneveld 
zijn coördinator voor de waterpolo en zwemafdeling binnen de club.  

 
7. Ingekomen stukken 

- Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

8. Vaststellen notulen  
- De naam van jennie Resink staat foutief in de notulen. Deze zal worden aangepast. 
- Bladzijde 4: Remco ligt de doelen die gesteld zijn toe en in hoeverre deze behaald zijn.   
- Er wordt gevraagd hoe het mogelijk is dat de termijn van Titus Mennen en Yvonne 

Baars aankomend jaar al weer verlopen, terwijl zij tijdens de vorige ALV nog herkozen 



Algemene Ledenvergadering DWK 2022                                

 

2 
 

zijn. Remco legt uit dat dit te maken had met corona en dat hierdoor de formele 
herkiezing verschoven was. 

 
9. Behandeling van de jaarverslagen 2021/2022 

a. Verenigingsjaarverslag 
Remco neemt het verslag door. De volgende punten werden expliciet uitgelicht.  

- Afgelopen seizoen was rommelig gestart i.v.m. de naweeën van de 
coronapandemie. Daardoor waren een aantal competities anders gestart, maar 
uiteindelijk zijn alle competities wel tot een goed einde gekomen. Het ledenaantal is 
nagenoeg gelijk gebleven, daar is het bestuur enorm trots op en hiervoor worden 
alle leden hartelijk bedankt.   

- De nieuwjaarsreceptie is afgelopen seizoen i.v.m. corona gehouden op 1 april. 
Reden hiervoor was dat er tijdens de jaarwisseling maatregelen waren i.v.m. de 
coronapandemie waardoor het geen mogelijkheid was om het rond die periode de 
organiseren. Het bestuurd vond het belangrijk toch een verlate receptie te 
organiseren. Hierbij is Sebastiaan tot ere lid benoemd.   

- Tineke heeft een vraag over bladzijde 1 van het verenigingsjaarverslag. Hierin wordt 
het recreatief zwemmen benoemd. Tineke vraagt zich af wanneer deze groep actief 
is. In haar ogen mist er namelijk een dergelijke groep. Jeroen reageert hierop en 
geeft aan dat er voor elk zwemniveau wat te vinden is bij DWK, maar dat 
wedstrijdzwemmen inderdaad bepaald niveau vergt.  

- Er zijn nog steeds tekorten aan vrijwilligers, maar met de komst van de 
coördinatoren hopen we vulling van de vacatures te zien. Tineke vraagt bij het kopje 
communicatie hoe het er voorstaat met de nieuwsbrief. Deze wordt al tijden niet 
meer ontvangen, dit wordt erkend door meerdere leden. Jeroen vertelt over de 
optie die er bestaat om de nieuwsbrief te versturen via de vernieuwde website. De 
zwemafdeling maakt hier gebruik van en Jeroen wil graag uitleg geven aan de 
andere afdelingen hoe deze tool in te zetten. Het bestuur zal dit ook nog verder 
onderzoeken.  

- Peter wil benadrukken dat er tegen vrijwilligers wordt gesproken en dat hier enorm 
veel tijd in gaat zitten. In plaats van kritisch te zijn op de zaken die niet opgepakt 
worden, kunnen leden ook zelf de schouders er onder zetten. Peter legt uit dat er bij 
veel andere Barneveldse verenigingen niet wordt gevraagd of je vrijwilligerswerk wil 
doen, maar is het een moet. Dit zou peter graag meer terugzien bij DWK. Remco legt 
uit dat er nu coördinatoren zijn en dat zij dit zullen begeleiden. Joas bevestigt dit.  

- Website: Remco vraagt of er nog opmerkingen zijn en hoe de vernieuwde website 
bevalt. Over het algemeen is de website goed ontvangen. Een van de 
aandachtspunten is nu het actief gebruiken van de activiteitenkalender die 
beschikbaar is op de website. 

- De samenwerking met Optisport wordt meer gezocht. Echter niet op alle vlakken. De 
zwemlessen zullen apart van elkaar gegeven blijven worden. Tineke ligt de situatie 
waarom veel te doen was toe. De volledige toelichting is terug te vinden in de 
bijlage.   

- Jennie vraagt of het nu mogelijk is dat iedereen in het water kan liggen tijdens een 
training en er geen vaste trainer meer op de kant hoeft te staan met een AED 
certificaat. Remco bevestigd dat dit mogelijk is. Een voorbeeld hiervan is het derde 
herenteam van de waterpoloafdeling.  
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- Er zijn een aantal vragen omtrent het verkrijgen van een VOG. Berend ligt toe dat de 
aanvragen gratis zijn en dat DWK VOG’s aanvraagt voor alle vrijwilligers langs het 
zwembad, dus ook de mensen achter de tafel bij waterpolo. Mochten er leden zijn 
zonder VOG, dan kunnen die zich melden bij Berend.  

- Voor sponsoring is er gesprek geweest met Bea Potappel en Mark de Graaf. Samen 
met Remco en Hans zijn er gesprekken geweest hoe hier invulling aan te geven. Het 
bestuur is met huiswerk nu naar huis gestuurd en gaat iets op papier zetten 
waarmee zij aan de slag kunnen. Het bestuur heeft goede hoop dat er in de 
toekomst weer actiever geacteerd wordt op dit gebied. Mochten er leden zijn die 
interesse hebben om de sponsoring verder op te zetten, dan kunnen zij zich melden 
bij de vrijwilligerscoördinatoren.  

- Aquafun is een vaste groep met leuk programma en wisselende activiteiten. Tineke 
geeft aan dat de groep uit Voorthuizen regelmatiger deel wil nemen aan activiteiten 
die in Barneveld georganiseerd worden. Er zal worden gekeken naar mogelijkheden 
tot samenwerking of het uitwisselen van materialen.   

- Voor de trimmers is een vaste trainer weggevallen en hiervoor is helaas geen 
vervanger gevonden. Gelukkig is er voor dit seizoen een noodoplossing gevonden. 
De trimmers mogen meezwemmen met de masters en tijdens deze sessies wordt er 
gerouleerd van trainer. Willem Jan en Jeroen gaan samen in gesprek over een 
opleiding voor Willem Jan.  

- Aankomend seizoen zullen de leden weer een nieuwe set clubkleding ontvangen.   
- Per afdeling zal er geld beschikbaar gesteld worden om wat leuke activiteiten te 

ondernemen. Dit omdat er de afgelopen jaren ook te weinig aandacht is geweest 
voor dergelijke evenementen. Joas vraagt of de feestcommissies niet bij elkaar 
kunnen komen bij gezamenlijke feesten. Peter geeft ook aan dat er vroeger bbq’s 
waren voor vrijwilligers en zou het mooi vinden als deze traditie zijn herintrede weer 
zou kennen.  
 

b. Financieel jaarverslag 
- Hans licht het financieel jaarverslag toe. Ook dit jaar nog geen normaal jaar qua 

boekhouding. Bijzonderheden zijn de crediteuren (terug te vorderen van Optisport)  
- Jeroen vraagt waarom hij nu pas te horen krijgt dat de afdeling de beschikking had 

over een extra geldbedrag (€2000). Jeroen vraagt zich af waarom dit niet eerder 
bekend was, omdat dit een hoop gedoe had kunnen schelen voor de zwemafdeling. 
De waterpolo afdeling geeft aan wel op de hoogte te zijn geweest hiervan. Hans 
begrijpt de vraag ook en zal deze ook nog verder toelichten bij de begroting.  

- Staat van baten en lasten. Het grote verschil van de wedstrijdzwemafdeling is niet te 
achterhalen. Hier heeft de kascommissie zich ook over gebogen, maar ook zij 
konden dit niet achterhalen. Ook waterpolo is hoger uitgevallen. Dit met name 
i.v.m. nieuwe ballen en caps.  

- Vragen over baten en lasten: Peter vraagt als er toch zo’n onverklaarbaar hoog 
bedrag is, gaan we hier dan niet te makkelijk mee om. Hans snapt Peter zijn 
frustratie en geeft aan zelf ook niet tevreden te zijn over dit verschil. Remco ligt nog 
toe dat de wedstrijdkosten alles omvattend zijn, in tegen stelling tot wat de naam 
doet vermoeden. Hiermee wordt het duidelijker voor Jennie en Peter dat het dus 
gaat om alle kosten van de afdeling en niet alleen de wedstrijdkosten. Het feit dat er 
op onverklaarbare wijze zo ruim over de begroting is heengegaan laat wel een naar 
gevoel achter bij de aanwezigen. Dit wordt niet normaal gevonden. 
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c. Verslag Kascontrolecommissie 
- Hans kon alle vragen van de kascommissie goed verklaren en de onderliggende 

getallen zijn ook allemaal aanwezig. Kascommissie beveelt de ALV aan het 
jaarverslag goed te keuren.  

- Jennie sluit zich vanaf komend jaar aan bij de kascontrolecommissie.  
d. Jaarverslag Vertrouwenscommissie 
- Afgelopen jaar zijn 2 zaken opgepakt en succesvol afgehandeld door Jennie en 

Couzijn. Zij worden weer bedankt voor hun vrijwilligerswerk. 
 

10. Contributie 2021/2022 
- Remco geeft aan dat DWK altijd mee wilt gaan met de consumentenprijsindex. Deze 

ligt echter voor dit jaar boven de 10%. Een forse stijging. Duidelijkheid: kan zo zijn dat 
dit uiteindelijk blijkt mee te vallen.  

- Er wordt veel gediscussieerd over deze getallen. Er is onduidelijkheid geweest bij de 
afdelingen tijdens het maken van de begrotingen. Dit wordt erkend door het bestuur 
en dit zal op korte termijn rechtgetrokken worden.  
 

11. Begroting 2021/2022 
- Begroting moet aangepast worden en zal na aanpassing naar alle leden verstuurd 

worden. Deze wordt verder niet behandeld tijden de vergadering. Wanneer er vragen 
zijn naar aanleiding van de herziene versie, kunnen de leden zich melden bij het 
bestuur.  
 

12. Doelen 2022/2023 
- De volgende doelen heeft het bestuur aan zichzelf gesteld voor komend seizoen: 

opzetten van de Wall of Fame, verder uitrollen van het sponsorbeleid, actualiseren 
van het kaderbeleidsplan. 

- Doel wordt toegevoegd: Nieuwe bestuursleden werven.  
- Joas vraagt hoe het nu staat met de aanpassing van de Rietkroeg. Hier was sprake 

van voor corona, maar nu niet meer. Alles kan in overleg geeft Remco aan, maar 
Veluwehal Horeca wil er geen honk van maken.  

13. Rondvraag  
- Is er budget voor kaartje sturen voor overlijden, beterschap o.i.d. Dit kan, dit mogen 

de leden wanneer nodig aangeven bij de desbetreffende commissie. 
 

14. Sluiting 
- Remco dankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 

22:00.  
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Bijlage 1: Presentielijst
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Bijlage 2: Toelichting samenwerking Optisport door Tineke van Bentum 
SuperSpetters met C diploma 
Toen de gemeente het beheer had over de zwembaden, deed de gemeente diploma A van 
het zwem-ABC en de gemeente en DWK deden B en C. Diploma’s met op de achterkant van het 
diploma het examenprogramma. Deze diploma’s werden vanaf 1998 uitgegeven door de nationale 
raad zwemdiploma’s.  
 
Optisport nam het beheer over van de gemeente. Optisport heeft vanaf 2015 eigen zwemdiploma’s 
van het Zwem-ABC, ook met het examenprogramma op de achterkant. 
 
De KNZB heeft een eigen visie op zwemles en te hanteren lesmethode ontwikkeld, waarbij de 
motorische ontwikkeling van kinderen uitgangspunt is en meer gebruik gemaakt wordt van de 
eigenschappen van water: De methode SuperSpetters. Omdat deze methode niet past bij het 
examenprogramma van het zwem-ABC, kwam er het diploma SuperSpetters. Het examenprogramma 
voldoet aan de eisen van het C diploma. 
 
De diploma’s Zwem-ABC van de NRZ en Optisport en SuperSpetters voldeden aan de eisen zoals 
geformuleerd in de BREZ 2.0 norm. BREZ staat voor Bepalingen en Richtlijnen Examenprogramma’s 
Zwemdiploma’s.  
 
Op 1 januari 2018 is de Nationale Norm Zwemveiligheid geintroduceerd. Het gewenste Nederlandse 
niveau van zwemveiligheid waartoe zwemlessen opleiden is vastgesteld op Nationaal zwemdiploma 
C van het Zwem-ABC. De doorontwikkeling van de exameneisen bij het diplomazwemmen voor het 
Zwem-ABC. De BREZ werd vervangen door de nieuwe naam Examenregeling Nationale 
Zwemdiploma’s en de organisatie heet daarna Nationale Raad Zwemveiligheid. 
 
De diploma’s zijn ook aangepast, waarbij op diploma C staat: de norm voor zwemveiligheid. Op de 
achterkant staat niet meer het examenprogramma. Nu staan op de achterkant de vaardigheden die 
het kind laat zien. 
 
B.v.: Je hebt laten zien dat je een zeer goede conditie hebt om met 1 of meer van de 4 zwemslagen 
(schoolslag, enkelvoudige rugslag, borstcrawl, rugcrawl) een lange afstand te overbruggen. 
 
De NRZ heeft een standaard examenprogramma. Bij het onderdeel conditie staat 75 meter 
schoolslag, onderbroken door 1 x hoofdwaarts richting bodem gaan, gevolgd door 75 meter 
enkelvoudige rugslag. SuperSpetters heeft 150 meter zwemmen in slag(en) naar keuze. Beide passen 
bij de vaardigheid conditie. 
 
Aan de hand van de vaardigheden die achter op het diploma staan, gaat SuperSpetters een 
examenprogramma maken dat past bij de methodeSuperSpetters, de vaardigheden die op het 
diploma staan en binnen de Examenregeling Nationale Zwemdiploma’s. 
 
Met het huidige C diploma van het Zwem-ABC kunnen meerdere methodes opleiden voor het C 
diploma. Omdat het C diploma de norm is, heeft de methode SuperSpetters geen A en B diploma, 
zodat de kinderen niet eerder kunnen stoppen. 
  
Op het diploma is een ruimte open gelaten voor de naam van de organisatie en de methode. 
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Optisport heeft nog steeds het examenprogramma zwemdiploma C op de achterkant van het 
diploma, met o.a. 100 meter schoolslag, 100 meter rugslag, 15 meter borstcrawl, 15 meter rugcrawl 
en heeft nog steeds de BREZ norm. 
 
Organisatorische samenwerking met Optisport gaat indederdaad steeds beter, afgelopen seizoen, 
tijdens corona maatregelen hebben we in de Heuvelrand badwater gedeeld, zodat zoveel mogelijk 
groepen voor 17.00 uur zwemles konden krijgen, dit verliep goed en dit seizoen wordt op woensdag 
het instructiebad gedeel. 
 
Inhoudelijk samenwerken is iets anders. Er blijven twee duidelijk andere methoden, de C diploma’s 
zijn uiterlijk en inhoudelijk niet hetzelfde en de uitgangspunten zijn ook niet gelijk. 


